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To: 5.1.2e 5.1.2e @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 8/26/2020 10:41:15 AM

Subject: RE: korte samenvatting pico2/3 overleg van vanochtend

Received: Wed 8/26/2020 10:41:16 AM

Ja, dat is een goede, we sturen de mensen die een ander adres hebben in GBA dan in Glean een mail om te vragen

naar het juiste adres. Dan beter om niet te lang te wachten met de GBA check. Ik zal het ook nog even kort met

EER bespreken.

ror EERE EEE ov.

Sent: woensdag 26 augustus 2020 12:37

ro:INEEo>
Subject: RE: korte samenvatting pico2/3 overleg van vanochtend

Hi ER

Bij voorkeur gebeurt de check bij GBA inderdaad kort van te voren. Wel lijkt het mij voor de personen die jij noemt

(waarbij adres anders is dan GBA) dan juist weer handig om dat via mail (ik begrijp dat we mail hebben van hen) te

kunnen checken wat juiste adres is.

Inderdaad goed om in Glean zicht hierop te kunnen hebben. Ik neem aan dat het niet heel vaak voorkomt? En

hebben we niet nu al zicht op wie dit zijn op basis van de eerdere pico?

orIEE

Sent: woensdag 26 augustus 2020 11:50

To: [EEN HEE- >
Subject: RE: korte samenvatting pico2/3 overleg van vanochtend

Voor nu gaan we er even vanuit dat we de IC's van personen met bloed en/of vragenlijst allemaal nog binnen

krijgen (daar wordt nog een extra actie op gedaan) en nemen we deze mee in de analyse. Een deel is ook al binnen

en dat is mogelijk nog niet allemaal doorgevoerd en dan zouden we deze allemaal uit de analyses moeten laten.

Dropout kan inderdaad zijn dat ze meededen aan picol maar niet aan pico2 omdat ze er mee willen stoppen. We

gebruiken dan de gegevens tot aan wanneer ze zeggen met de studie te stoppen.

Nog een vraagje, lijkt je het ook een goed idee om zo laat mogelijk de GBA check (nieuwe adressen, overlijdens,

verhuizingen buitenland) te doen? Uiteraard moet het nog geprint worden en dan op pakketten geplakt worden,
daar zullen we rekening mee houden. En dan is nog even de vraag wat we doen met adressen die afwijken (GBA vs

Glean). Als het afwijkt weten we niet welke juist is. Ons leek het het beste om maar van GBA uit te gaan en dat we

dan in tekst bij mail met link naar nieuwe vragenlijst zetten dat als we het pakket niet hebben gekregen even een

mail sturen naar ons met hun ‘nieuwe’ adresgegevens. En dan misschien handig indien we iets aanvinken in Glean

waaruit blijkt dat ze een ander adres dan in GBA staat hebben of dat we hen mailen dat ze dit aanpassen in GBA

(maar misschien dat ze dit niet willen om wat voor reden dan ook).

Sent: woensdag 26 augustus 2020 10:11

To: JEN>
Subject: RE: korte samenvatting pico2/3 overleg van vanochtend

Hi 5.1.2e

Dank hiervoor; ik vergat dit nog even te bespreken.

T.a.v. drop out is het mij niet helemaal helder: neem aan dat we alleen mensen meenemen waarbij er wel IC is?

Dropout zijn dat mensen die wel aan Picol meededen maar aangeven niet meer mee te doen met pico2 of bedoelen

ze daarna?
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IEE

Sent: dinsdag 25 augustus 2020 12:48

To: JE rivm.n>
Subject: korte samenvatting pico2/3 overleg van vanochtend

Hoi IEEEEN
Hierbij even korte samenvatting van overleg met [ES en IEE op basis van planning van [JEEZ geen verdere

aanvullingen daarop):

.

ag
druk bezig met analyseren van pico2, ook voor as donderdag het overleg en dat loopt verder goed.

Met gaat hij nog een R script maken deze week voor hoe we de apart berekende seroprevalenties van

pico2 en pico+ samen kunnen nemen. Zojuist hebben we nog de weging besproken, daar gaat ZiEInu mee

aan de slag. Deel van de resultaten moeten in oplegbrief komen voor de pico3-ers, liefst deze week nog ... En

ook op de website (EfEEvroeg nog of er iemand was die met haar naar de website wilde kijken) voor de pico3

deelnemers, dat kan iets later ... Voor de analyses nemen we nu wel iedereen mee met bloed en/of

vragenlijst (inclusie ja, dropout doen we nu even niets mee, wel voor vervolgonderzoek, zie

hieronder, want dropout betekent dat je al meedoet en daarna bedenkt dat je vanaf dan niet meer

wilt doen) ook al ontbreekt nog handtekening of een IC, is dat ok? EE) wilde namelijk de komende

weken een laatste poging doen voor binnenhalen van ICs (eerst bellen en dan kopie opsturen). [JJEEIN
helpt BB verder met response, beschrijving van deelnemers en dergelijke.

* IEEEza! afstemming doen metEEE (METC, drukker) en (Glean) over de documenten die nog

langs METC moeten (oplegbrief, vragenlijst, vp instructie) en de vragenlijst die in Glean geprogrammeerd
moet worden. Vragenlijst is nu klaar, wat we verder nog moeten doen hiervoor is aantallen aanleveren voor

het drukken van documenten en bestand voor drukken van etiketten en testen van de vragenlijsten (0-14 jaar
en 15 jaar en ouder) in Glean.

« IIEEEE kijkt met mij mee voor het selecteren van wie we voor pico3 uitnodigen en het maken van

bestand voor drukken van adresetiketten. We dachten om voor ronde 3 uit te nodigen iedereen met iets

aan materiaal en inclusie op ja en dropout op nee. Ben je het daar mee eens? Ook sturen we nu alvast

EE een mail over wanneer we GBA opvraging willen gaan doen (checken van overleden personen),
verhuizingen achterhalen zijn wat lastig, want als het afwijkt (op basis van pc4) van wat er in Glean staat,
weten we niet of het nog een recente verhuizing was of dat het in GBA niet goed staat.

IEEE houdt stand van zaken ICs in de gaten en heeft hier overleg over met IIV

I wc* Belangrijk om goede afstemming te houden tussen lab, glean en EPI over zaken zoals planning, wanneer

versturen van pakketten en e-mails met link nieuwe vragenlijst (en bijvoorbeeld kort tekstje erbij over of

pakket is aangekomen, anders mail sturen en adresgegevens), wel of geen onderzoeksnummer op adresetiket

(en hoe we dan check doen dat juiste nummer op de buisjes in het pakket naar juiste persoon gaat), dat soort

zaken. Misschien handig indien Ed en BEERS hier beide bij betrokken zijn. Maar dit kan beste in 1 overleg,
niet een logistiek overleg en overleg datamanagement. En ook fijn indienBE mensen verantwoordelijk
maakt voor bepaalde taken en dat dit duidelijk is voor iedereen.

Voor nu niet meer mensen nodig, loopt zo. Afstemming over rol van misschien nog nodig en noemde

nog wel sparren over de analyses, hij noemde bijvoorbeeld JERS} at hem dat handig leek. Voor de datamanager
die mogelijk straks komt meehelpen zou het fijn zijn om data vragen rondom pienter/pienter corona binnen EPI en

daarbuiten op te pakken en ook de afstemming met Glean (en dat hij/zij ook zelf exports kan doen) en

aanpassingen aan de bestanden te doen voor het kunnen koppelen. Dan kunnen [JJEEESen BEJer vanaf daar

weer mee verder bijvoorbeeld.

roe IEEE

RIVM

Tet: INNEEECHNN


